
 
 

 
 

REFERAT FRA STYREMØTE FLIS 
5.-6.juni 2018 Comfort Hotel Karl Johan 

 
 
TILSTEDE 
Jan Tore Baklid, Kari Bentdal, Linda Gilje og Jan Tingstad 
 
Sak 04/18 
Lederkonferanse Svalbard 13.-15 feb 2019 
 
 
“Svalbardpakke” er bestilt inkl. hotell. Kari B har kontakt med Svalbard. 
Sikrer bekreftelse imorgen, onsdag 6.juni. 
 
 
Onsdag 13.februar  
15:00 Ankomst Svalbard innsjekk 
16:00-18:00 Felles samling 16-18, Norge rundt? Faglig fokus m/utvalgte temaer dette året. 
Hva er min skole opptatt av nå. F.eks. vurdering -korttidselever vs. langtidselever, 
“elevtørke” 
 
19:00 Felles samling. Nordlyssafari på Camp Barentz 
 
Torsdag 14.februar  
0830-1330 Skolebesøk er ikke mulig (skolen har ikke kapasitet til å ta oss imot) 
Foredragsholder? Unis 
1330 Hundesledetur 
 
Fredag 15.februar 
Årsmøte, utsjekk, avreise 
 
 
 
 



Budsjettoverslag 
 
kr. 7000 enkeltrom 
kr. 4000 fly 
 
 
Merk:  
Vi tar ingen konferanseavgift denne gangen. Dette for å holde totalkostnaden for 
medlemsskoler nede ift. konferansen. 
 
 
 
Flybilletter bestiller hver enkelt. NB. Kan være lurt å bestille så snart som mulig. 
 
 
Sak 05/18 
Landskonferanse 31. okt – 1. nov 2019 
 
Kari B sjekker hotell. Konferer med styret før leder signerer kontrakt. 
 
Torsdag 31.oktober 
 
Del 1 Foredrag. Vi sjekker ut ulike kandidater. 
Del 2 Workshops / erfaringsdeling (jfr. Stavanger 2017) 
 
Fredag 1.november 
 
09:00-11:30 Margreth Olin 
 
Sak 6/18 
Økonomi 
 
Vi har begrenset men ok økonomi.  
 
 
Sak 07/18 
Kassererrollen 
 
Linda er kasserer.  
Styret jobber med å minne medlemsskoler å betale kontingenten. Leder fordeler 
medlemsskolene mellom styremedlemmene. “Vasker” medlemslister før sommeren 
 
Årskontingent sendes ut i starten av september. 
 
 
 
 
 



Sak 8/18 
Innspill fra Edvin, Akershus fylkeskommune. Hva tenker vi om dette? 
 
Leder tar en telefon til Edvin. Hører om han ønsker å legge ut sine tanker på Fb-gruppen. 
 
 
Neste styremøte:  
uke 45, trolig 8.-9.november. Sted ikke avklart pr.dato. 

Sak 10/18 
HOPE, hvem kan være Norges representant? Jan Tore sonderer litt. Kan være en fordel om 
det er leder fra en relativt stor institusjonsskole. Trenger ikke å være en fra FLIS-styret. 

Sak 11/18 
Sommerbrev. Leder sender ut før sommeren. 
 

Sak 12/18 
Evt. 

 
 
  
 
 
Jan Tingstad, sekretær. 


